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                             P  R  O  T  O  K  Ó  Ł   Nr  XLIII/06 
  
                       Zwyczajnej  Sesji  Rady  Gminy  Zbuczyn 
                                 z dnia  29 sierpnia 2006r. 
 
 
 
Stan radnych   -  15 

Obecnych na Zwyczajnej Sesji Rady Gminy  -   13 

Stan radnych stanowi quorum i radni mogą podejmować prawomocne uchwały. 

 

- Kserokopia listy obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obrady XLIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy  otworzył o godz. 14
00

 

Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Górka. 

Powitał Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu Katarzynę Sachanowicz, radnych 

Rady Gminy, Wójta  Gminy Romana Prochenkę,  Zastępcę Wójta Gminy 

Stanisława Biardzkego, sołtysów, pracowników Urzędu gminy i inne osoby 

przybyłe na sesję. 
 

- Kserokopie list obecności stanowią załączniki Nr 2 i 3 do protokołu. 

 

                                                        Ad.  2.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków 

do porządku obrad. 

Wówczas Zastępca Wójta zgłosił  umieszczenie w porządku obrad w punkcie 10 

projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej. Wyjaśnił, że 

uchwała ma związek z rozpoczętą nową inwestycja w Zbuczynie, a mianowicie 

wykonywanie sieci kanalizacyjnej na ul. Starowiejskiej. Nastąpiła zmiana 

lokalizacji przepompowni  i w związku z tym wynikł zakup gruntu o 

powierzchni 0,03 ha. Nie chcemy budować na gruntach prywatnych , żeby w 

przyszłości uniknąć kłopotów. 

Po tym wyjaśnieniu Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad z 

wniesioną zmianą. 
Porządek został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad.  

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac  pomiędzy sesjami.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn 

na rok 2006. 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zbuczyn      

(Borki – Wyrki ). 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu na modernizację drogi powiatowej na odcinku Ługi Wielki – Lipiny. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej. 

11. Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy z dnia 18 lipca 2006r. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

  

                                                    Ad.  3. 

 

W tym punkcie porządku obrad Zastępca Wójta przedstawił sprawozdanie z 

prac pomiędzy sesjami: 

1. W dniu 1 sierpnia br. zakończono inwestycję pn. „ Termoizolacja budynku 

Zespołu Szkół w Borkach-Kosach”.  

Zakres prac obejmował: 

-docieplenie ścian styropianem, 

-wymiana okien drewnianych na PCV na sali gimnastycznej i wykonanie 

obróbek blacharskich, 

-jako prace dodatkowe, wykonanie drenażu dziedzińca szkolnego. 

Wartość wykonanych robót wyniosła 269 768 zł, z czego 100 000 stanowi 

dotacja Urzędu Marszałkowskiego w ramach Samorządowego Programu 

Rozwoju Mazowsza. 

2. W dniu 24 sierpnia br. zakończono inwestycję pn. „ Budowa sieci 

     wodociągowej z przyłączami we wsi Karcze i cz. wsi Modrzew”. Ostateczna  

     wartość robót – 275 603 zł. Zbudowano 4 671 mb sieci wodociągowej, 38 

     szt. przyłączy o długości 924 mb. Inwestycja jest dofinansowana ze środków 

     WFOŚ i GW w kwocie 181 000 zł. 

3. W sierpniu ruszyły także prace związane z  pierwszym etapem budowy sali 

gimnastycznej w Czuryłach.  Etap ten polegać będzie na wykonaniu budynku 

sali w stanie surowym. W tym roku budowa kosztować będzie prawie 

    187 000 zł , z czego 100 000 zł dopłaci Marszałek Województwa   

    Mazowieckiego w ramach Samorządowego Programu Rozwoju Mazowsza. 
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4. W dniu 17 sierpnia br. nastąpiło przekazanie placu budowy i tym samym  

rozpoczęto  inwestycję pn. „Budowa sieci kanalizacyjnej z przykanalikami w  

Zbuczynie” . W  ramach inwestycji planuje się wykonanie sieci wzdłuż ulicy 

Starowiejskiej na długości  1340 mb, 1 przepompowni  ścieków oraz  63 szt. 

przykanalików. Wartość inwestycji po przetargu wynosi 499 685 zł. 

5. W miesiącach  czerwcu i lipcu Mazowiecki Urząd Wojewódzki   

     przeprowadził w Gminie kontrolę czterech projektów realizowanych z  

     Funduszy Strukturalnych w ramach programu ZPORR ( Budowa wodociągu 

    w Sobiczach, w Wesółce i Grochówce, w Chromnej oraz Termoizolacja 

    budynku Ośrodka Zdrowia w Zbuczynie). Wszystkie cztery kontrole wypadły 

    pomyślnie, nie było uwag co do realizacji inwestycji. Jako, że warunkiem 

    wypłaty dotacji jest pozytywny wynik kontroli, Urząd Wojewódzki rozpoczął 
    sukcesywnie przelewanie na konto Gminy środków unijnych.  Do tej pory 

    wpłynęła dotacja za Budowę sieci wodociągowej w Sobiczach – 64 756, 14 zł 

    Wesółce i Grochówce – 310 175,90 zł. 

6. Wkrótce planujemy przystąpić do prac remontowych na drogach gminnych. 

Dotychczas nie realizowaliśmy remontów, ponieważ  liczyliśmy na 

możliwość zakupu tańszych usług w zakresie dróg po rozpoczęciu remontu 

naszego odcinka drogi krajowej. Niestety wszystko wskazuje na to, że ta 

inwestycja nie wpłynie tak bardzo na zmniejszenie cen, jak mogliśmy się 
spodziewać , a stan naszych dróg stale się pogarsza i dlatego z remontami nie 

możemy już dłużej zwlekać. 
7. Od 1 września Zakład Energetyczny rozpocznie włączenia oświetlenia dróg. 

W razie problemów z oświetleniem prosimy Sołtysów o  ich zgłaszanie 

bezpośrednio do pracownika Wydziału Inwestycji Pana Pawła Krasuskiego. 

8. Trwają prace związane z projektowaniem sieci wodociągowej w 

miejscowościach : Lipiny, Wólka Kamienna, Tchórzew-Plewki, Januszówka, 

Smolanka,  Dziewule, Łęcznowola i Pogonów. 

9. Inny projekt wodociągu dla wsi Rówce – Grodzisk jest już ukończony i trwa  

postępowanie administracyjne zmierzające do uzyskania decyzji o lokalizacji 

inwestycji celu publicznego.  

 

Dalej sprawozdanie kontynuował Wójt Gminy: 

- W Starym Krzesku trwają prace przebudowy budynku po szkole z 

przeznaczeniem na filię GOK-u.  Będzie to piękny obiekt, podobny do 

Reymontówki  w Chlewiskach. 

- Wymieniane są lampy oświetlenia ulicznego już w ostatnich 

miejscowościach.  Czas oświetlenia będzie wydłużony, ponieważ koszty 

roczne oświetlenia ulicznego znacznie się zmniejszyły. 

- Rozpoczyna się przebudowa drogi krajowej Nr 2. Od 4 września br. w 

strażnicy w Zbuczynie  będzie mieściło się biuro firmy budowlanej 

wykonującej przebudowę trasy. 
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- Natomiast przebudowa linii kolejowej utknęła w martwym punkcie, trwają 
negocjacje. 

- Nasza Gmina zajęła II miejsce w III Wakacyjnym Turnieju Gmin Radia Dla 

Ciebie. Prezentacja Gmin biorących udział w konkursie miała miejsce 31 

sierpnia br. w Warszawie pod siedzibą RDC na ul. Myśliwieckiej. 

 

W tym miejscu Wójt powitał przybyłego na sesję Starostę Siedleckiego Pana 

Henryka Brodowskiego. 

  

                                                         Ad .  4. 

 

Następnie przystąpiono do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Zbuczyn na rok 2006. 

Radni zapoznali się szerzej z tematem na posiedzeniu wspólnym Komisji. 

Ponadto Przewodniczący wyjaśnił, że tak jak Wójt wspomniał, przystępujemy 

do remontu dróg gminnych i w związku z tym niezbędne są przesunięcia w 

budżecie. Zwiększamy  plan wydatków w dziale transport i łączność o 100tyś zł. 

Za podjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało 13 

radnych. 

Przewodniczący ogłosił, że uchwała w sprawie zmian w budżecie została 

podjęta 13 głosami „za”, czyli „jednogłośnie”. 

 

-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 4 i 5 do protokołu. 

 

                                                       Ad.  5. 

  

W tym punkcie porządku obrad przystąpiono do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Zbuczyn.  

Przewodniczący przybliżył, że w projekcie uchwały mowa jest o 

wydzierżawieniu nieruchomości  zabudowanej o powierzchni 0,90 ha położonej 

w Borkach-Wyrkach, czyli budynku szkoły wraz z gruntem. Okres dzierżawy 

jest dłuższy niż 3 lata. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta 13 głosami ”za”, 

czyli „jednogłośnie”. 

 

-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 6 i 7 do protokołu. 
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                                                                   Ad.  6. 

 

Kolejny projekt to uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Zbuczyn. 

Wójt wyjaśnił, że w projekcie  chodzi o wydzierżawienie nieruchomości 

zabudowanej położonej w Zbuczynie, stanowiącej własność Gminy, na czas 

dłuższy niż 3 lata. Jest to budynek po Urzędzie Gminy. Długo zastanawialiśmy 

się komu ten budynek wydzierżawić , żeby jak najlepiej służył lokalnej 

społeczności. Ofertę złożyła przychodnia lekarska CENTRUM z Siedlec, więc 

na miejscu mielibyśmy lekarzy różnych specjalności. Mówi się o gabinecie 

kardiologa, pediatry, ginekologa, może i stomatologa.  

Po tym Przewodniczący poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta 13 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie’. 

 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 8 i 9 do protokołu.  

 

                                                                     Ad.  7. 

 

Dalej rozpatrywany był projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu na modernizację drogi powiatowej na odcinku Ługi 

Wielkie – Lipiny. 

W tym miejscu głos zabrał Starosta Siedlecki – Henryk Brodowski: 

- Sytuacja finansowa w powiecie zmieniła się na korzyść, ponieważ udało się 
nam sprzedać nieruchomość za 310 tyś zł. i te pieniądze chcemy przeznaczyć 
na remonty dróg powiatowych. W Gminie Zbuczyn planowaliśmy 

przebudować 700 m drogi, a teraz zrobimy 1150 m. W rozmowie 

telefonicznej z Wójtem zwracałem się o pomoc w kwocie  15 tyś zł, ale po 

bliższym rozpatrzeniu się,  prosimy o 20 tyś zł. Mam gorącą prośbę do 

radnych o podjęcie takiej uchwały i umożliwienie Wójtowi udzielenia 

Powiatowi pomocy. 

- Wójt – wczoraj na  wspólnym posiedzeniu Komisji rozpatrywaliśmy ten 

projekt uchwały. Myśleliśmy, że w piśmie od państwa nastąpiła pomyłka w 

prośbie o  20 tyś zł i stąd dzisiejszy projekt na 15 tyś zł. 

- Starosta – wierzę w operatywność Wójta i jest to Państwa dobra wola. 

Po tych wypowiedziach Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

omawianej uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych i Przewodniczący ogłosił, że 

uchwałę przyjęto 13 głosami „za”, czyli „jednogłośnie”. 

 

-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 10 i 11 do protokołu. 
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                                                        Ad.  8. 

 

Dalej radni przeszli do projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów. 

Sprawa dotyczy rozliczania dotacji dla nowoutworzonej Niepublicznej Szkoły 

Podstawowej w Borkach-Wyrkach. 

Z projektem uchwały radni szczegółowo zapoznali się na posiedzeniu Komisji, 

więc Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt. 

W głosowaniu  13 radnych wypowiedziało się za przyjęciem uchwały. 

Przewodniczący ogłosił, że uchwała została podjęta 13 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”. 

 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki  Nr 12 i 13 do protokołu. 

 

                                                      Ad.  9. 

 

Ten projekt uchwały również dotyczył spraw oświatowych, a mianowicie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli niepublicznych. 

Chodzi tutaj o klasę „0” w szkole niepublicznej w Borkach – Wyrkach. 

Odbyło się głosowanie nad wymienionym projektem i 13 radnych  było za. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwałę przyjęto 13 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”. 

 
-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 14 i 15 do protokołu.  

 

                                                    Ad. 10. 

 

W tym miejscu przystąpiono do projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości gruntowej. 

W projekcie mowa jest o działce niezabudowanej o powierzchni 0,03 ha 

położonej w Zbuczynie z przeznaczeniem na zlokalizowanie przepompowni 

ścieków. 

- P. Marczak – na jaka kwotę jest ta działka wyceniona? 

- Wójt – na ostatniej sesji poruszana była sprawa z Dziewul, gdzie 

mieszkaniec wybudował budynek mieszkalny na gruncie gminnym i problem 

trwa. Nie chcemy, żeby podobne sytuacje się powtarzały.  

Budując dzisiaj przepompownie ścieków, chcemy żeby lokalizacja jej była 

na naszym gruncie, a nie na gruncie prywatnym.  

Jeżeli chodzi o cenę, można rozpocząć rozmowy, przedłożyć na Komisjach, 

ale sprawa wydłuży się w czasie, a prace budowy sieci kanalizacyjne są w 

trakcie. 

Projekty sieci kanalizacyjnej robił P. Kamiński i nie ukrywam jest wiele 

błędów  i stąd między innymi zmiana lokalizacji przepompowni. 
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-P. Nowińska – na ostatniej sesji były poruszane sprawy Dziewul i 

najbardziej chodziło nam o poszerzenie drogi i przekazanie gruntów przez 

osoby prywatne na ten cel. 

-Wójt – ja nie chcę, żeby Pani cierpiała, ja chcę doprowadzić, żeby w 

Dziewulach był przejazd. Proponuje żebyście sami między mieszkańcami 

załatwili, póki nie ma decyzji Wojewody. 

-P. Marczak – przepraszam, może źle zadałem pytanie, pytałem ile możemy 

zapłacić? 

-Z-ca Wójta – zasady zbycia i nabycia gruntów regulują przepisy o 

gospodarce nieruchomościami. Nie mogę dzisiaj odpowiedzieć jaka cena 

będzie działki, bo nie była jeszcze zlecana jej wycena. Z kolei do wyceny 

potrzebna jest uchwała w sprawie nabycia. Na pewno nie przekroczy średniej 

ceny gruntów na terenie gminy Zbuczyn. 

-P. Marczak – to inaczej, ile Gmina jest w stanie dać? 

-Wójt- będziemy dyskutować ze sprzedającym, mogę podać później na 

posiedzeniu Komisji, to nie jest tajemnica. 

 

Tą wypowiedzią Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej. 

Za przyjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało 11 

radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała w/w treści została podjęta 11 głosami 

„za”. 

 
-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr  16 i 17 do protokołu. 

 

                                                     Ad.   11. 

 

W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący zwrócił się do radnych 

o zgłaszanie uwag do protokołu z XLII Sesji Rady Gminy Zbuczyn z dnia 18 

lipca 2006r. 

Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 13 głosami „za”, czyli „jednogłośnie” 

przyjęła protokół  XLII Sesji Rady Gminy Zbuczyn. 
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                                                  Ad.   12. 

 

W punkcie interpelacje i zapytania jako pierwszy głos zabrał 

Przewodniczący i przedstawił  w skrócie skargę złożoną przez Pana 

Borkowskiego Witolda zam. Bzów 56  u Wojewody Mazowieckiego. 

Następnie Wojewoda przesłał  tą skargę do Rady Gminy w Zbuczynie celem 

rozpatrzenia wg. kompetencji.  W skardze postawiony jest głównie zarzut nie 

uwzględnienia  gospodarstwa P. W. Borkowskiego w planach budowy 

wodociągu gminnego we wsi Bzów. 

Przewodniczący zaproponował przekazać sprawę Komisji Rewizyjnej celem 

bliższego zapoznania się z całością problemu i przedstawienia stanowiska 

Radzie Gminy. 

-Z-ca Wójta – wykonywane są projekty na budowę sieci wodociągowej  dla 

pozostałych wsi gminy. Koszt przekopania przyłącza do sąsiada z reguły 

wynosi 50 tyś zł, a zrobienie takiego przyłącza w innym miejscu, ponieważ 
ktoś nie wyraża zgody na przekopanie może kosztować  nawet 200 tyś zł. 

Przyłącze  wynosi pół kilometra dłużej tylko dlatego, że sąsiedzi się nie 

lubią. W takich przypadkach osoby takie będą pomijane w projektach. 

-P. L. Grochowski – tą sprawą niech się zajmą wszystkie Komisje, a nie 

tylko Komisja Rewizyjna. 

-Przewodniczący – zawsze skargi rozpatrywała Komisja Rewizyjna. 

-Wójt – jeśli  mi się nie udało , Panu Biardzkiemu również , to i nie pomoże 

cała Rada. Jest to najtrudniejszy odcinek wodociągu do wykonania. 

-Przewodniczący- zwrócił się do P. L. Grochowskiego czy Pana wypowiedź 
traktować jako wniosek do przegłosowania?  

-P. L. Grochowski - nie , to nie był wniosek, tylko taka uwaga. 

Po czym Przewodniczący zarządził głosowanie nad przekazaniem skargi 

Komisji Rewizyjnej. 

Wniosek ten został przegłosowany 12 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymujący się”.  

 

-Kserokopia skargi P. Witolda Borkowskiego stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 

 

W dalszej części tego punktu rozpoczęło się zadawanie pytań Staroście 

Siedleckiemu. 

- P. M. Wierzejski – prośba o naprawienie wjazdu na ul. Północną w 

Zbuczynie od strony ul. Klonowej i ul. Leśnej. 

- P. H. Radzikowski – sprawa remontu drogi na odcinku Łęcznowola –Wólka 

Konopna. Była to firma leniuchów, popatrzyli i wycofali się, a dołki są dalej.  

- P. B. Nowińska – podziękowała za naprawienie drogi do Dziewul i poprosiła 

o naprawę drogi do Smolanki. 
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- P. L. Grochowski – złożył podziękowanie za naprawę drogi do Tęczek i 

zwrócił uwagę, że w tym samym czasie , szczególnie w nocy ciężarówki 

woziły żwir. 

 

Starosta Siedlecki -  małe dziury pracownicy powinni  zrobić sami, jutro 

przeprowadzę rozmowę z pracownikami odpowiedzialnymi za ten odcinek 

drogi. Natomiast o przewozie żwiru w nocy nic nie wiem, to nie nasze 

samochody, może  był to transport powiatu łukowskiego. 

Co do ulicy Północnej, rzeczywiście przypominam sobie, że była już mowa , 

obiecuję  i dopilnuję tą naprawę. 
-P. K. Tchórzewska -  wzorem poprzedników podziękowała Staroście  za drogę 
Czuryły – Cielemęc i poprosiła o drogę przez samą wieś Czuryły. 

-P.H. Radzikowski – co z podjazdem na drogę krajową od Łęcznowoli ? 

-Starosta -  w najbliższym czasie będzie przebudowywana trasa i wraz z nią 
podjazdy. 

-Sołtys wsi Lipiny - podziękował za drogę w Lipinach. 

-P. B. Nowińska -  przypomniała o naprawie mostku przy starej szkole w 

Dziewulach, który już w tej chwili grozi zawaleniem. 

P. T. Grochowski – droga od Nr 2 do Wierzejk wymaga remontu, nasza część, 
bo Łuków na całym swoim odcinku położył nową nawierzchnię. 
Druga sprawa, to droga do Zembrów jest częściowo gminna, częściowo 

powiatowa. W czasie wykonywania projektów wodociągowych okazało się , że 

szerokość drogi wynosi 15 m. zamiast 12 m. Po 3 metry droga poszła w 

prywatne działki.  W  trakcie robót ziemnych pod wodociąg, koparki wykopały 

betony, które wytyczały granice drogi i kto to teraz naprawi? 

-Starosta – przypominam sobie kwestię naprawy mostka w Maciejowicach, jak 

radny powiatowy  poprzedniej kadencji  stwierdził, że nie ma potrzeby naprawy. 

W tym roku nie jesteśmy już w stanie naprawić drogi. 

-Sołtys wsi Wesółka – podziękował za remont mostku we wsi i prosił o 

połatanie dziur też we wsi. 

-Wójt – w zmianach budżetowych  dzisiejszej uchwały jest przewidziana 

naprawa drogi w Wesółce. 

-Sołtys wsi Jasionka – zgłosił naprawę nawierzchni drogi Zbuczyn - Jasionka i 

wspomniał o obiecanej 1 lampie oświetleniowej. 

-Wójt – obiecałem więcej lamp, jeśli dostaniemy słupy. 

-Sołtys wsi Grochówka – czy będzie u nas stabilizacja? 

-Wójt – napiszcie podanie, jak będziemy dzielić, weźmiemy pod uwagę.  
-Sołtys wsi Izdebki - Kośmidry -  zgłosiła wyrównanie i wykoszenie poboczy 

przy drodze do wsi. 
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-Starosta – obiecuję wycięcie krzaków, natomiast zdjęcia poboczy nie obiecuję. 
-P. L. Grochowski – złożył wielkie podziękowanie za rozciągniętą siatkę wzdłuż 
drogi do Tęczek w okresie sezonu zimowego, przez to niepotrzebne było 

odśnieżanie. 

-Sołtys wsi Dziewule – zarzucił mi Wójt, że miałem rozmawiać z 

mieszkańcami, konsultowałem się  i część dobrowolnie przekaże grunt pod 

drogę,  ale jest kilku gospodarzy niechętnych. Jeden z mieszkańców Smolanki 

twierdzi, że ma zabrane 30 arów i chce zadośćuczynienia. Moje zdanie jest 

takie, droga w planach jest od 40 lat i niech będzie kolejny rok. 

- Z-ca Wójta – problem był poruszany na ostatniej sesji, były podejmowane 

uchwały i zrealizujemy stanowisko Rady Gminy. 

- Przewodniczący – zaapelował do sołtysów o zmobilizowanie mieszkańców 

wsi o zawieranie umów z PUK Siedlce na wywóz nieczystości. Urząd Gminy 

nie będzie wydawał zaświadczeń rolnikom nie posiadającym kosza na 

posesji. Podkreślił, że od przyszłego roku załącznikiem do wniosku o dopłaty 

unijne niezbędne będzie zaświadczenie o wywozie nieczystości. 

Ponowił apel o przestrzeganie segregacji śmieci do koszy wiejskich,  w 

przeciwnym razie kosze nie będą odbierane. 

- Sołtys wsi Borki – Kosy – nie jest tak do końca jak Pan mówi, że nie są 
odpady segregowane . Ja też zastanawiam się, czy nie zrezygnować z tych 

koszy. 

- Sołtys wsi Grochówka – może ustalić konkretne dni odbioru, żeby sołtys 

mógł być obecny przy odbiorze. 

- P. K. Sobiczewski, radny – winni są sami użytkownicy koszy, proponuje 

ustawienie koszy na prywatnych posesjach i wtedy nauczą się odpowiednio 

wrzucać do koszy i będą dbać o porządek wokół koszy. 

 

Na tym dyskusja została zakończona. 

 

O godz.  16
00

 Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady XLIII Sesji Rady 

Gminy. 

 

Na XLIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy  Zbuczyn podjęto następujące uchwały: 

 

1. Uchwała Nr XLIII/278/06 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn na 

rok 2006. 

2. Uchwała  Nr XLIII/279/06 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zbuczyn. 

3. Uchwała Nr XLIII/280/06 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Zbuczyn. 
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4. Uchwała Nr XLIII/281/06w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu na modernizację drogi powiatowej na odcinku Ługi Weielkie – 

Lipiny. 

5. Uchwała Nr XLIII/282/06 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów. 

6. Uchwała NR XLIII/283/06 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla przedszkoli niepublicznych. 

7. Uchwała NR XLIII/284/06 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej. 

 

 

 

 

 
Protokołowała: 

 

/ - / Halina Sieczkiewicz 

 

 

 

 

 

                                                                                             Przewodniczący Rady 

 

                                                                                             / - /  Sławomir Górka 
       

      

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


